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Protokół Nr LXXX/2023 

z LXXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w dniu 30 sierpnia 2023 roku 

w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury w Łowiczu, ul. Podrzeczna 20. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10:00, zakończyła się 15:40. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji               - 21 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXVII, LXXVIII, LXXIX Sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

najmu po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których 

przedmiotem są te same lokale użytkowe znajdujące się w zasobach Gminy Miasta 

Łowicza. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Przedszkola nr 4 

„Słoneczko” w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 z tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 

im. Jana Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 

z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Samorządowej Szkoły 

Muzycznej I stopnia w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 z tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład 

Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu lub dzierżawy po umowach 

zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których przedmiotem 

są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostające 

w administracji tej jednostki organizacyjnej.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Łowicz na lata 2023-2033. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Banku 

Gospodarstwa Krajowego S.A. w Warszawie. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

16. Sprawy różne. 

17. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 
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18. Zakończenie obrad LXXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek po zmianie:  

1. Otwarcie obrad LXXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXVII, LXXVIII, LXXIX Sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

najmu po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których 

przedmiotem są te same lokale użytkowe znajdujące się w zasobach Gminy Miasta 

Łowicza. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Przedszkola nr 4 

„Słoneczko” w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 z tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 

im. Jana Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 

z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Samorządowej Szkoły 

Muzycznej I stopnia w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 z tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład 

Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu lub dzierżawy po umowach 

zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których przedmiotem 

są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostające 

w administracji tej jednostki organizacyjnej.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Łowicz na lata 2023-2033. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Banku 

Gospodarstwa Krajowego S.A. w Warszawie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego 

Policji informacji o kandydatach na ławników. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

17. Sprawy różne. 

18. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

19. Zakończenie obrad LXXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1  

Otwarcia obrad LXXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski.  
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Powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Pana 

Bogusława Bończaka, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, 

Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, 

przedstawicieli mediów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 21 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad LXXX Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o potrzebie wprowadzenia do porządku obrad 

punktu „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników”. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że zespół opiniujący 

kandydatów na ławników dokonał oceny zgłoszeń kandydatów i stwierdził, że wszystkie 

zgłoszenia złożone zostały w terminie i spełniły wymagania formalne. Zgodnie z art. 162 § 9 

ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych przed przystąpieniem do wyboru ławników, rada 

gminy zobowiązana jest do zasięgnięcia opinii o zgłoszonych kandydatach od komendanta 

wojewódzkiego Policji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad punktu „Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławników” w punkcie 14. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 
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18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński nie brał udziału w głosowaniu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt został wprowadzony do porządku 

obrad jednogłośnie. 

 

Ad. 3  

Protokoły z LXXVII, LXXVIII i LXXIX Sesji zostały wyłożone w Biurze Rady Miejskiej oraz 

na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokoły zostają 

przyjęte bez zmian. 

 

Ad. 4 

Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o. – przedstawił Pan 

Robert Florczak Prezes Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Krzysztof Janicki, Radny Robert Wójcik, Pan Robert Florczak 

Prezes Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej, Radny Michał Trzoska, Pan Krzysztof Kaliński 

Burmistrz Miasta, Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Jacek Wiśniewski. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Informację 

o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu po 

umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których 

przedmiotem są te same lokale użytkowe znajdujące się w zasobach Gminy Miasta 

Łowicza – przedstawił Pan Krystian Cipiński Naczelnik Wydziału Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej i Przedsiębiorczości. 

(stanowi załącznik) 
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W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, Pan Krystian 

Cipiński Naczelnik Wydziału Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, Aktywności 

Obywatelskiej i Przedsiębiorczości, Radna Zofia Kroc.  

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów najmu po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi 

stronami, których przedmiotem są te same lokale użytkowe znajdujące się w zasobach 

Gminy Miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 1„wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXX/556/2023 
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Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Przedszkola nr 4 „Słoneczko” 

w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

– przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Przedszkola 

nr 4 „Słoneczko” w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 z tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie. 

UCHWAŁĘ LXXX/557/2023 
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Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 im. Jana 

Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 

z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin – przedstawiła Pani Małgorzata Nowak 

Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 7 im. Jana Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku 

szkolnym 2023/2024 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXX/558/2023 
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Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Samorządowej Szkoły Muzycznej 

I stopnia w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 z tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin – przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-

Administracyjnego. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora 

Samorządowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Łowiczu w roku szkolnym 2023/2024 

z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXX/559/2023 
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Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki 

Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu lub dzierżawy po umowach zawartych 

na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których przedmiotem są te same 

nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostające 

w administracji tej jednostki organizacyjnej – przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rolnictwa zgłosiła omyłkę pisarską w załączniku do uchwały w pkt. 6 

i pkt. 7 w kolumnie dotyczącej sposobu zagospodarowania nieruchomości powinien być 

„najem lokali użytkowych” zamiast „najem garaży”. 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc oraz Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz.  

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu lub 

dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, 

których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasto 

Łowicz, pozostające w administracji tej jednostki organizacyjnej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za” 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 
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15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXX/560/2023 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – 

przedstawiła Pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału 

Finansowego. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Jakub Wolski, Radny Krzysztof 

Janicki, Radny Lech Aniszewski, Radny Michał Terenowicz, Radna Zofia Kroc, Radna Zofia 

Wielemborek, Radny Józef Szczepanik, Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Jacek 

Wiśniewski, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik 

Miasta. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Radny Paweł Pięta. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 
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6. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”. 

10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu. 

16. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

3 „za”, 13 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu 

nie podjęła uchwały. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Łowicz na lata 2023-2033 – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, 

Radny Lech Aniszewski.  

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2023-2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 
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5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

13 „za”, 1 „przeciw”, 7 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXX/561/2023 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok – przedstawił Pan 

Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza 

na 2023 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 
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4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXX/562/2023 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Banku 

Gospodarstwa Krajowego S.A. w Warszawie – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek 

Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, 

Radny Michał Zieliński, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego S.A. w Warszawie. 
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1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

 15 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

bezwzględną większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXX/563/2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę od godziny 13:12 

do godziny 14:15. 

 

Po przerwie. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławników – przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc nie brała udziału w głosowaniu. 

9. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXX/564/2023 

 

Ad. 15 

Interpelacje i zapytania  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania zostały udzielone. 

 

Radny Lech Aniszewski w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelację 

w sprawie przystąpienia miasta Łowicza do rządowego programu „Rozświetlamy Polskę”. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelację 

w sprawie ustawienia na ul. Kaliskiej na zakręcie koło SIB-u lustra drogowego. 

(stanowi załącznik) 

 

 

Ad. 16 
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Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Jacek 

Wiśniewski, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Informację 

Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 17 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie odwołania na obszarze 

Rzeczypospolitej Polskiej stanu zagrożenia epidemicznego w związku z zakażeniami 

wirusem SARS- Cov-2, w związku z czym brak jest podstawy prawnej do zwoływania 

i odbywania obrad z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość lub 

korespondencyjnie (zdalny tryb obradowania), 

− wniosek, aby patronem nowej ulicy w Łowiczu został Honorowy Obywatel Łowicza 

ks. kanonik Zbigniew Skiełczyński, 

− pismo od Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Łowiczu w sprawie zmiany 

sposobu wyboru członków nowej Rady, 

− pismo w sprawie naprawienia szkody na prywatnej działce, 

− pismo w sprawie montażu ekranów dźwiękochłonnych przy ul. Wyzwolenia w Łowiczu,  

− pismo od władz klubu oraz kadry szkoleniowej UMKS Księżak Łowicz z prośbą 

o dofinansowanie wyjazdu zawodniczek na obóz szkoleniowy, 

− pismo od koszykarek UMKS Księżak Łowicz z prośbą o dofinansowanie wyjazdu na obóz 

szkoleniowy. 

 

Radna Zofia Kroc złożyła interpelację w sprawie zabezpieczenia w projekcie budżetu na rok 

2024 środków finansowych z przeznaczeniem na odszkodowania za tereny przejęte pod 

planowaną budowę drogi Klickiego bis. 

(stanowi załącznik) 

 

W sprawach różnych głos zabrali: Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Kroc, Radny Marek 

Boroski, Zastępca Burmistrza Pan Bogusław Bończak, Radny Paweł Pięta, Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Jacek Wiśniewski, Radny Lech Aniszewski, Radny Michał Terenowicz, 

Radny Dariusz Dzik, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pani Katarzyna Pietrzak - 

mieszkanka ul. Czajki, Pan Dariusz Marczak Kierownik Działu Wodno-Kanalizacyjnego 

w Zakładzie Usług Komunalnych w Łowiczu. 
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Poruszone zostały tematy dotyczące: przebudowy niebezpiecznych przejść dla pieszych 

m. in. przy SP4, kontroli NIK, sprawy z Control Process, zmian w protokołach z obrad Komisji, 

programu „Moja Woda”, organizacji Ogólnopolskich Dni Pszczelarza, zakończenia kadencji 

Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Łowiczu, wystawy „Józef Chełmoński 

w 3D! – stała ekspozycja na turystycznej mapie regionu łowickiego” i organizacji obchodów 

rocznicy śmierci malarza, usunięcia napisów z przystanku autobusowego na ul. Łęczyckiej, 

chodnika na ul. Armii Krajowej, wsparcia finansowego wyjazdu na obóz sportowy koszykarek 

Księżaka Łowicz przez radnych, inwestycji na ul. Czajki, 1 września 2023 r. – obchody 

rocznicy wybuchu II wojny światowej, 24 września 2023 r. – bezpłatna akcja czipowania 

zwierząt. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował o konieczności zgłaszania 

się Radnych do pocztu sztandarowego na 1 września 2023 roku.  

 

Ad. 18 

Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 28 września 2023 r. o godz. 10.00 

z następującym tematem: 

1. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni 

rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że w ustawie z dnia 

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych został uchylony przepis, na podstawie którego 

organy wykonawcze jednostek samorządu terytorialnego są obowiązane do sporządzania 

i przedstawiania organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego oraz regionalnej 

izbie obrachunkowej, w terminie do dnia 31 sierpnia każdego roku informacji o przebiegu 

wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego za pierwsze półrocze. W związku z tym 

w bieżącym roku nie ma obowiązku sporządzania przez j.s.t. informacji o przebiegu wykonania 

budżetu za I półrocze i przedstawiania jej na Komisjach i Sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski – poinformował o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

− Komisja Rewizyjna – 11 września 2023 r. godz. 10:00 

− wspólne posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – 

19 września 2023 r. godz. 14.00  

− wspólne posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu 

i Finansów – 20 września 2023 r. godz. 15.00  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że 28 września 2023 r., 

w dniu Sesji Rady Miejskiej zostanie wykonana pamiątkowa fotografia w związku 

ze zbliżającym się zakończeniem kadencji tej Rady. 

 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta zaprosił na odsłonięcie kolejnych czterech 

pamiątkowych tablic – „Gwiozd Łowickich”, które odbędzie się 03 września 2023 r. 

o godz. 16:00. 
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Ad. 19 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział 

w obradach. 

Na tym zakończono obrady LXXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady: 

 

Jacek Wiśniewski 

 

 


